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Inleiding  

Voor u ligt het jaarverslag van de Vaartraad (VR) van Kindcentrum De Vaart voor het 

schooljaar 2023/2024. In dit jaarverslag beschrijft de VR de hoofdlijnen waar zij zich 

het afgelopen jaar mee bezig heeft gehouden. 

 

Wat doet de Vaartraad? 

Iedere school heeft verplicht een medezeggenschapsraad (MR) en de opvang een 

oudercommissie (OC). Dat is vastgesteld in de wet medezeggenschap op scholen (WMS) 

en wet Kinderopvang. De MR is een orgaan gericht op medezeggenschap; op inspraak. De 

MR bestaat uit een afvaardiging van het onderwijzend personeel en ouders. De MR 

overlegt met de directie van de school over belangrijke schoolzaken, zoals verbeteren 

en vernieuwing in het onderwijs, geldbesteding, informatie- en communicatietechnologie 

(ICT), veiligheid op school en de inzet en raadpleging van ouders in het onderwijs. De OC 



bestaat uit een afvaardiging van ouders. Deze overlegt met de directie over belangrijke 

opvang zaken, zoals pedagogisch beleid, de GGD-inspecties, openingstijden. De OC heeft 

adviesrecht. De instemmingbevoegdheid over zaken is gedelegeerd naar de centrale 

cliëntenraad van opvang Blosse. 

Vanaf het schooljaar 2017/ 2018 is De Vaart officieel een kindcentrum; dat houdt in 

dat opvang en basisschool heel nauw samenwerken. Daarom hebben wij de MR en OC 

samengevoegd tot een gezamenlijke raad: De Vaartraad. 

Vanuit de MR en de OC zijn de bevoegdheden gedelegeerd naar de Vaartraad. Dit is 

vastgelegd in een mandaat- en volmachtbesluit waardoor aan de wettelijke 

verplichtingen voldaan wordt en we een kindcentrum breed medezeggenschap- en 

inspraakorgaan hebben met vertegenwoordiging van ouders en personeel.  

Op de agenda staan de onderwerpen vanuit de MR en de OC maar ook zaken die 

kindcentrumbreed spelen zoals de privacywetgeving en het kindcentrumontwikkelplan. 

 

Samenstelling  

Zoals aangegeven bestaat de Vaartraad uit teamleden en ouders uit opvang en 

onderwijs. De directie maakt geen onderdeel uit van de Vaartraad, maar neemt op 

verzoek wel deel aan de vergaderingen. De Vaartraad bestaat uit 8 leden; 2 

leerkrachten, 2 pedagogisch medewerkers, 2 ouders uit opvang en 2 ouders uit 

onderwijs. We startten het schooljaar met de volgende leden: 

 

Teamleden 

• Kim Baars (opvang) 

• Franka De Block-Soomer (opvang) 

• Ferdinand Helle als secretaris (onderwijs) 

• Gerard Strooper (onderwijs) 

 

Ouders  

• Touria El Falaki (onderwijs) 

• Amanda Molenaar (onderwijs) Zij kwam in november de raad 

versterken. 

• Emile Boellaard als gedeeld voorzitter (opvang) 

• Michael Joost als gedeeld voorzitter (opvang) 

 

Naast de formele leden van de Vaartraad schuift in principe de directeur Kevin Kooij 

elke vergadering aan als vertegenwoordiger van de directie. Mocht Kevin verhinderd 

zijn, dan valt Monique Bankras in. De directie is alleen aanwezig voor de mededelingen 

aan het begin van de vergadering of om een agendapunt toe te lichten. 

 

Vergaderingen  

De Vaartraad van Kindcentrum De Vaart vergadert acht keer per jaar. Dat gebeurt 

fysiek op school of online via teams. 

Aan het begin van het schooljaar wordt er een schema gemaakt met de vergaderdata. 

De agenda kent een aantal terugkerende onderwerpen, die vooral te maken hebben met 

de actuele ontwikkelingen op ons Kindcentrum, de besluiten uit de GMR en de lopende 



meerjarige verandertrajecten. Dit schooljaar is daar als terugkerend onderwerp de 

nieuwbouw bij gekomen. Daarnaast zijn er gedurende het jaar nog een aantal 

onderwerpen waarvoor de Vaartraad haar formele instemming moet geven, zoals het 

kindcentrumjaarplan, het schoolondersteuningsprofiel, de begroting, de formatie, het 

schoolplan, de schoolgids, het voedingsbeleid, enz. We bespreken ook de GGD inspectie, 

tarieven van het komende schooljaar, enz. van de (psz/opvang) als mededeling. 

De notulen van de Vaartraad zijn voor iedere leerkracht en ouder beschikbaar en 

opvraagbaar via de Vaartraad-leden. De Vaartraad notulen zijn ook te lezen op de 

website onder het kopje ‘Samen op de Vaart’. In de onderstaande paragraaf worden de 

belangrijkste onderwerpen kort beschreven. 

 

Het kindcentrumjaarplan  

Het concept jaarplan is besproken en goed gekeurd en door de voorzitter op 29 

september ondertekend. 

 

Het schoolondersteuningsprofiel 

Het schoolondersteuningsprofiel is opnieuw opgesteld. Het schoolondersteuningsprofiel 

is een wettelijk document dat iedere school moet hebben. De leeftijd is voor 4 t/m 12 

jaar maar De Vaart heeft dit veranderd naar 0 t/m 12 jaar omdat we een geïntegreerd 

kindcentrum zijn. 

In dit profiel beschrijft school de ondersteuningsmogelijkheden die wij kunnen bieden 

aan kinderen die dat nodig hebben van lichte ondersteuning tot zwaar. Elk kind dat 

ondersteuning nodig heeft, moet in zo’n plan beschreven worden. Inmiddels ligt dat plan 

bij Blosse om beoordeeld te worden. 

Tevens kan uit dit profiel een ouderkaart gemaakt worden die op de website komt zodat 

ouders kunnen zien of de school de zorg kan bieden die zij nodig hebben voor hun 

kind(eren). De raad gaf het advies om ook de aanwezigheid van een digitale 

geletterdheidcoach aan het profiel toe te voegen omdat die nu eenmaal ook op school 

aanwezig is. 

 

Het jaarplan 24-25 
Voor alle vakgebieden hebben we een jaarplan. We gaan echter, komend jaar, de plannen 

enigszins parkeren voor een betere borging en ons verder vooral richten op de komende 

nieuwbouw en de invoering het Doordacht Passend Lesmodel (DPL). Het plan voor de 

invoering van het DPL werd in juli in de raad gedeeld. 
 

Begroting 2023/2024 

De begroting voor de jaren 2024-2028 is besproken. We hanteren op school twee 

verschillende begrotingen voor de opvang en het onderwijs. Bij de opvang wordt de 

bestaande begroting gebruikt en wordt alles met een paar procenten opgehoogd. 

Bij de onderwijsbegroting is meer vrijheid tot begroten. Op de onderwijsbegroting 

hebben we nu een tekort. Dit komt omdat we in het verleden teveel bekostiging van de 

overheid hebben gehad. We krijgen twee ton minder in 2024 en hetzelfde bedrag wordt 

in 2025 in mindering gebracht. Blosse gaat dit bijleggen en het heeft nu geen 

consequenties voor De Vaart. 



 

Formatieplan 

In het formatieplan wordt vastgelegd hoeveel klassen van elke groep in het volgende 

schooljaar worden ingericht. Afgelopen jaar hadden we 10 klassen; met een grote groep 

3 en 4. Er werd nagedacht of er voor twee kleine groepen of één grote met extra 

ondersteuning in de groep gekozen zou worden. Tevens hebben we de groei van de 

midden- en bovenbouw besproken waar kinderen van andere scholen zijn ingestroomd. 

Uiteraard zijn het aantal leerlingen per klas en een zorgvuldige verdeling van 

zorgleerlingen over de groepen belangrijke parameters. Ook het zorgteam en de 

bezetting van de directie zijn in het formatieplan opgenomen. De personeelsgeleding van 

de Vaartraad heeft instemmingsrecht m.b.t het formatieplan. De oudergeleding heeft 

adviesrecht op dit punt. Het formatieplan 2024/2025 is besproken en goedgekeurd in 

de Vaartraad.  

 

Schoolgids 

De schoolgids is het document waarin het kindcentrum een vertaalslag maakt van het 

schoolplan naar allerlei praktische zaken. Het beleid in de kindcentrumgids is in principe 

een samenvatting van het strategisch beleidsplan. De Vaartraad heeft instemmingsrecht 

m.b.t. de gids, die vervolgens ook naar de onderwijsinspectie gestuurd dient te worden 

ter goedkeuring. Ouders en team leden zijn gevraagd eventuele noodzakelijke 

wijzigingen door te geven. De directie verwerkt alle wijzigingen. 

 

Vakantierooster 

Binnen een aantal randvoorwaarden kan de school zelf de vakanties en vrije dagen 

tijdens het schooljaar bepalen. De Vaartraad heeft een adviesrecht m.b.t. het beleid 

inzake het vakantierooster. Het uiteindelijke rooster wordt gepubliceerd op de website 

en op de jaarkalender voor de ouders gezet. Bij de vakanties nemen we het vaste 

landelijke vakantieplan over. De studiedagen zijn nog nader in te plannen. De 

kinderopvang is behalve feestdagen het gehele jaar open wat ook vermeld wordt op de 

jaarkalender. De Vaartraad was het eens met het voorgestelde rooster en was ook zeer 

te spreken dat aan ouders duidelijk werd gecommuniceerd welke onderwerpen op de 

studiedagen werden besproken. 

 

Inspectiebezoek 

Op 1 juli heeft de GGD de buitenschoolse opvang (BSO) en het kinderdagverblijf (KDV) 

geïnspecteerd.  

Bij de BSO werden een paar opmerkingen gemaakt die door de BSO voldoende 

uitgelegd konden worden. Ook bij de KDV werden een paar opmerkingen 

genoteerd die goed uitgelegd konden worden. Ook richting de gemeente maar die 

zich toch genoodzaakt zag om ons een officiële waarschuwing te geven omdat ze 

door de wet gedwongen zijn om te handhaven. 

Bij de her-inspectie van de zomer is ongelukkigerwijs een invalkracht aanwezig 

geweest die helaas niet de juiste papieren had. Deze medewerker is door Blosse 

aangenomen en ingezet. Een verkeerde inschatting blijkt achteraf. De GGD is 

daarna meteen gaan handhaven. Op alle andere punten was de inspectie dik 



tevreden over wat ze zagen. Later in het jaar is er opnieuw een inspectie 

geweest en werd alles in orde bevonden. 

 

 

Sollicitatieprocedures 

Leden van de Vaartraad hebben ook in de sollicitatiecommissie plaats genomen om 

gesprekken te hebben met kandidaten voor leerkracht in groep 4 en voor een nieuwe 

onderwijsassistent. 

 

Vooruitblik 2024/2025  

In het schooljaar 2024/2025 zal het leerlingaantal van kindcentrum De Vaart iets 

zakken. 

Er wordt een kindcentrumplan opgesteld voor 2025-2028 waaruit voor komend jaar een 

ontwikkelplan met ambities en concrete doelen geschreven wordt. We leggen de lat hoog 

om het beste uit de kinderen en ons zelf te halen. 

De opvang wordt kritisch gevolgd met betrekking tot het kosten/baten evenwicht dat 

meer in de pas moet gaan lopen. 

Het van belang dat we ons als kindcentrum laten zien in de media en op facebook. 

Er wordt volgend schooljaar een kinderraad geïnstalleerd. 

 

Andere interessante vergaderpunten 

• In de eerste vergadering bracht Kevin de gedragscode voor ouders ter sprake. 

Helaas zijn er in het afgelopen schooljaren een aantal negatieve en onveilige 

incidenten geweest. Deze incidenten hebben impact op collega’s en kinderen 

gehad. Daarom is er in overleg met het bestuur een gedragscode voor ouders 

opgesteld. Heel vervelend dat dit moet gebeuren maar het hoort blijkbaar bij 

deze tijd. De raad was het helemaal eens met de gedragscode. 

• Er was een aanpassing in de uren van de peuteropvang. Doordat kinderen met 

verschillende contracten van de opvang gebruik maakten, gingen ze op 

verschillende tijden naar huis. Dat gebeurde rond de lunchtijd. Hierdoor verliep 

de lunch nogal rommelig en was er te weinig aandacht voor extra taalaanbod aan 

de kinderen. Het advies was om alle kinderen tot half één te houden. De lunch 

verviel dan wel maar werd vervangen door een cracker moment bij het fruit eten. 

De contractuele en financiële consequenties voor de ouders werden onderzocht. 

De Vaartraad gaf een positief advies af over dit voorstel. Bij evaluatie bleek het 

goed te bevallen voor alle betrokkenen. 

• De adviesaanvraag om mee te doen met TommyTomato was een ander leuk punt, 

waarom deelname aan de raad zo interessant is. TommyTomato levert warme 

maaltijden die de kinderen tussen de middag kunnen eten. Ouders kunnen ervoor 

kiezen of hun kind(eren) eraan meedoet/doen. We oordeelden positief om de 

pilot voor bepaalde tijd te starten. Wel vond de raad het belangrijk dat het 

betaalbaar moest blijven. Wat meewoog in ons oordeel was het feit dat het 

bedrijf zelf een stichting heeft opgericht die de maaltijden kan betalen voor 

ouders die wel mee willen doen maar moeite hebben om de maaltijd te 

bekostigen. 



• Het huishoudelijk reglement van de Vaartraad moest afgelopen jaar ook weer 

tegen het licht gehouden worden. Een aantal punten zijn toen veranderd. Er bleek 

dat we wat meer zeggenschap over bepaalde zaken hadden dan we zelf 

vermoedden. Ook werd het punt geregeld dat de notulen op de website gezet 

moesten worden. Dat heeft de secretaris geregeld. Ook bleek er onduidelijkheid 

te bestaan over de zittingsduur en verkiesbaarheid van raadsleden. De secretaris 

heeft dit bij Blosse uitgezocht en dit is nu vastgelegd. 

• De personeelswisseling bij het kinderdagverblijf. Er was namelijk geen 

doorgaande lijn. Er werd wel goede opvang geboden maar met teveel wisselingen 

en geen vaste gezichten. Besloten werd om nieuwe collega’s te werven die 

allemaal 3 of 4 dagen gaan werken. De collega’s die twee dagen werkten, zijn 

binnen Blosse gaan zoeken naar een nieuwe werkplek. Als dat niet lukte, was er de 

mogelijkheid om in de invalpool te komen of in afwachting van een plek boven de 

groep te hangen. 

 

Afsluiting 

Dit was het jaarverslag 2023-2024 van de Vaartraad van kindcentrum De Vaart. 


